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Aan de gemeenteraad

De namens bovengenoemde fractie op grond van het reglement van orde van de gemeenteraad 
gestelde vraag/vragen betreffend bovenvermeld onderwerp beantwoorden wij als volgt.

Vraag 1

Is het college onverkort van mening dat de vaarrecreatie in Noord Groningen breed toegankelijk moet 
zijn voor diverse vaartuigen?

Beantwoording

Vaarrecreatie in Noord-Groningen is een belangrijke drager voor recreatie & toerisme. Opgemerkt 
dient te worden dat de vaarweg hiervoor qua breedte, diepte en doorvaart geschikt moet zijn om oever 
en flora en fauna voldoende te beschermen.

Beantwoording schriftelijke vraag/vragen 

cf. art. 32 Reglement van Orde gemeenteraad 
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Vraag 2 

Is het college ervan op de hoogte dat er in de uitvoering in het jaar 2020 helemaal niets gebeurd is 
rond de bevaarbaarheid van de Helwerdermaar?

Beantwoording

Het Waterschap Noorderzijlvest (NZV), werkt nauw samen met ons om een oplossing te vinden voor 
de problematiek rond de dam met duiker in het Helwerdermaar. Het heeft geld beschikbaar gesteld 
om een oplossing te kunnen realiseren. 
Er zijn ambtelijk diverse gesprekken geweest met het Waterschap NZV over de dam met duiker 
(voorheen de Barmaheerdstertil). Dit om een oplossing te bespoedigen. Zo is onze expertise 
aangereikt om een passend ontwerp te realiseren en zijn er diverse adviezen gegeven om de duiker 
te vervangen voor een brug. 

Vraag 3.

Is het College bekend met het feit, dat er eind november 2020 nog allerlei onderzoek door 
verschillende belanghebbenden, zoals toeristische ondernemers, is gedaan welk type sloep wél door 
de dam kan?

Beantwoording

We zijn ambtelijk geïnformeerd dat het Waterschap met diverse partijen gesprekken heeft gevoerd. 
We willen graag met elkaar in het veld, na covid-19, de mogelijkheden tot gebruik vaststellen. Duidelijk 
is wel dat er geen grote sloepen door de vaarweg/dam met duiker kunnen. 

Vraag 4.

Kan het college ons informeren over de huidige stand van zaken met betrekking tot de ontwikkelingen 
rond de vaarroute?

Beantwoording.

De vaarroute is relatief smal. Gemotoriseerde bootjes zullen elkaar op sommige plekken niet kunnen 
passeren. De vaarroute is nu eigenlijk alleen geschikt voor kano’s en kleine bootjes (bv. de maaiboot 
van het waterschap is 1,5m breed en 4 m lang). Grondverwerving voor een breder vaarwater achten 
wij op dit moment niet kansrijk.

We verwachten in 2021 tot een gezamenlijk besluit te komen over de aanpak van de problematiek 
rond de dam met duiker in het Helwerdermaar. Er zijn drie opties. 1. Niets doen (voor de gemeente 
Het Hogeland is dit geen optie). 2. Grondruil en dam met duiker verwijderen. 3. Het verwijderen van 
de bestaande dam/duiker en de aanleg van een nieuwe brug. Deze laatste optie heeft onze voorkeur. 
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Vraag 5. 

Verwacht het college dat de vaarrecreatie in 2021 zonder het obstakel rond de Helwerderdam weer 
goed bevaarbaar is?

Beantwoording.

Nee. Na een besluit van het waterschap zal het, als alles meezit, nog ca 1,5- 2  jaar duren voor een 
oplossing zoals een nieuwe brug is gerealiseerd.

Vraag 6.

Blijft het college zich inspannen voor de zeer gewenste aanpassing?

Beantwoording

Ja. De route via de Helwerdermaar is weliswaar smal maar essentieel voor vaarrecreatie. In de 
omgeving is geïnvesteerd in de aanleg van mooie voorzieningen die het belang van de vaarrecreatie 
ondersteunen (bv. de sluis oude vuilstort in Usquert en De Blink In Uithuizen). 

Wij nemen aan u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

P.P.M. van Vilsteren, H.J. Bolding,
Gemeentesecretaris Burgemeester


